

▲12月28日,随着连续三天降雪,张家界武陵源区到处白雪皑皑,天子山景区还同时出现了云海景观,如诗如画。 云雾升腾间,天子阁耸立于云端,与一根根的山峰相映成趣 如此冬雪美景,吸引了众多摄影师和旅游者前来打卡拍摄。

张洪涛 摄

December 28, with three consecutive days of snowfall, Zhangjiajie Wulingyuan District everywhere snow- capped, Tianzi Mountain scenic area also appeared at the same time the sea of clouds landscape, like a picture. Between the rising clouds, Tianzi Pavilion towering in the clouds, and a root of the mountain peaks to reflect the interest ..... such a winter snow beauty, attracting many photographers and tourists to come to card shooting.

Photograph by Zhang Hongtao



▶近日,张家界天 门山国家森林公园再次 迎来降雪,雪花扮靓群 峰,雾凇晶莹剔透,仿 若玉树琼枝,随便一处 都是打卡点。

沐颜 摄

Recently, Zhangjiajie Tianmen Mountain National Forest Park once again ushered in snowfall, snowflakes dress up the peaks, fog crystal clear, as if jade trees and Qiongzhi, any one of them is a punching point.

Photograph by Mu Yan





As New Year's Day approaches, the Wulingyuan Scenic Area in Zhangjiajie is covered with snow, and maroon stone pillars stand majestically. It is crystal clear against the backdrop of the sunset, making people linger and forget to return!

Photograph by Xiang Jinci



◆雪韵宝峰湖 冰雪下的张家界市武陵源区宝峰湖,别有韵味。 吴勇兵摄

Snow rhyme Baofeng Lake The Baofeng Lake in Wulingyuan District of Zhangjiajie City under the snow and ice has a special flavor.

Photograph by Wu Yongbing